
Årsmøteuttalelse: Akvakulturvedtak må følges opp! 
 

I fjorårets årsmøteuttalelse applauderte Naturvernforbundet i Rogaland det ambisiøse vedtaket til 

Stavanger kommune, og vi så modige politikere som våget å gå i bresjen for en ny og fremtidsrettet 

politikk for akvakultur. Det ble bestemt at Stavanger ønsket å bli pilotkommune for stimulering til 

konvertering mot utslippsfrie anlegg, på bakgrunn av den høye dødeligheten blant oppdrettslaks og 

den kritiske situasjonen for sjøørretstammene i Ryfylke.  

Ett år seinere har vi ikke sett snurten av denne politikken, og vi etterlyser handling fra Stavanger 

kommune for å følge opp vedtaket.  

Og det haster mer enn noensinne! Laksesesongen 2024 ble det fisket 75 tonn villaks, 33% mindre 

enn året før og det laveste fangståret noensinne. Flere av de store lakseelvene så seg nødt til å 

stenge fisket da innsiget av laks var rekordlavt. I tillegg rømmer det stadig oppdrettslaks. I 2024 

rømte minst 100.000 individer fra ulike anlegg, og 9. februar rømte 27.000 laks fra ett enkelt anlegg i 

Dyrøy kommune. Nå må politikerne kreve at kommunen følger opp sitt eget vedtak og får fortgang i 

prosessen – før det for alvor er for sent.  


